
Tema: Hur kan vi utveckla Vänersborgs stränder och vatten?

Referensgruppsmöte 
den 20 april på Gustafsberg 

mang ni alla visade! De gör samma 
workshop hemma hos sig inom kort 
så vi väntar på att få ta del av vilka 
idéer deras referensgrupp har.

Utvecklingsförslag 
Ordmolnet här ovanför visas de 
förslag och idéer om utveckling 
som ni skrev i enkäten. De ord 
som visas i störst text är de som 

Vi vill tacka alla som deltog med 
sina tankar och idéer på vår kom-
binerade workshop och sightsee-
ing på Gustafsberg, Uddevalla.

Extra trevligt var det att Håkan 
Lind i sin krönika i Vänersborgaren 
uppmärksammade projektet. Våra 
partners från Botswana var också 
mycket imponerade av det engage-



återkom flest gånger. 
Här nedan visas de förslag som 
grupperna ansåg  bäst och/eller 
viktigast. 

Enkäter
Under dagen svarade ni på två en-
käter. Den första kommer att följas 
upp av en ny enkät i projektets slut-
fas. 

Det är bland annat dessa idéer 
vi, tillsammans med er, vill 
arbeta vidare med.

Enkäten sist på dagen mätte hur 
ni hade upplevt mötet och det var 
mycket trevligt för oss som höll i 
det att läsa era synpunkter! 



Och nu då?
Nästa träff med referensgruppen blir den 5 oktober 2016. 
Mer detaljerad information kommer efter sommaren.     

Vi hoppas att även du som inte hade möjlighet att komma vid första 
träffen vill och kan vara med den här gången.
Om några av er slår er samman och går vidare inom något område 
innan nästa träff är det jätteroligt och ni får gärna höra av er till oss.
Vi bifogar kontaktuppgifter till hela gruppen. 
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